
 

 OR.0002.4.2019 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR IV/2019 
z IV Sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Siedlcach,  

odbytej w dniu 1 marca 2019 roku  
w Starostwie Powiatowym w Siedlcach, 

ul. Piłsudskiego 40. 
 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała o godzinie 1430 otworzył Sesję wypowiadając 

formułę: „Otwieram IV Sesję zwyczajną Rady Powiatu w Siedlcach”.  

 Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze udział  

19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego 21 osób stanowi quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał, wniosków i wydawania opinii. Radni: Bartłomiej 

Kurkus i Kazimierz Prochenka byli nieobecni. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

 Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała poinformował, że zgodnie z art. 15 

 ust. 1a Ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym obrady rady powiatu są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz w inny 

sposób zwyczajowo przyjęty”. 

 Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości i media. 

 (Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zalogowanie się na urządzenia do głosowania. 

Ad. 2. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 1, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała  

przystąpił  do realizacji 2 punktu porządku obrad, tj. „Wnioski do porządku obrad”. Nadmienił, 

 że porządek obrad otrzymali wszyscy radni wraz z zawiadomieniem o terminie i miejscu sesji. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś wnioski do porządku obrad?  

Ponieważ nikt nie zgłosił innych wniosków, porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie obrad. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Wręczenie pucharów dla najlepszych gmin w „Powiatowym Współzawodnictwie Gmin  

w Sporcie LZS za 2018 rok”. 
4. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Powiatu. 



5. Przyjęcie sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu. 
6. Przyjęcie informacji o działalności Mazowieckiej Izby Rolniczej Oddział  

w Siedlcach w 2018 roku.  
7. Przyjęcie informacji o działalności Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego na rzecz 

rolników w 2018 roku.  
8. Przyjęcie informacji o działalności Społecznej Straży Rybackiej w 2018 roku.  
9. Przyjęcie informacji Komendanta Miejskiego Policji w Siedlcach  

o działalności Policji na terenie Powiatu Siedleckiego w 2018 roku.  
10. Przyjęcie informacji Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach  

o działalności Straży na terenie Powiatu Siedleckiego w 2018 roku.  
11. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Siedleckiego w 2018 roku.  
12. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego za 2018 rok.  

13. Przyjęcie informacji o działalności Związku Powiatów Polskich w 2018 roku. 
14. Przyjęcie informacji o działalności Stowarzyszenia „Nadbużańska Lokalna Organizacja 

Turystyczna” w 2018 roku. 
15. Przyjęcie informacji o działalności Stowarzyszenia pod nazwą „Lokalna Grupa Działania 

Ziemi Siedleckiej” w 2018 roku. 
16. Przyjęcie sprawozdań z działalności stałych Komisji VI kadencji Rady Powiatu  

w 2018 roku: 
1) Komisji Rewizyjnej, 
2) Komisji Budżetu, 
3) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 
4) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej, 
5) Komisji Infrastruktury, Bezpieczeństwa Publicznego i Rynku Pracy. 

17. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu w Siedlcach za okres  
II półrocza 2018 roku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa 
drogowego dróg powiatowych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 
utrzymaniem i ochroną dróg. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości miesięcznych diet  
i zwrotu kosztów podróży dla radnych Powiatu Siedleckiego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli w 2019 roku. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady. 
22. Interpelacje i zapytania Radnych. 
23. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 2, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 3 punktu porządku obrad, tj. „Wręczenie pucharów dla najlepszych 

gmin w „Powiatowym Współzawodnictwie Gmin w Sporcie LZS za 2018 rok”. 

 Przewodniczący Powiatowej Rady Ludowych Zespołów Sportowych, Radny 

Stanisław Kaliński przedstawił wyniki współzawodnictwa gmin z terenu Powiatu Siedleckiego 

za rok 2018. I miejsce w rywalizacji sportowej uzyskała Gmina Siedlce, II miejsce Gmina Kotuń, 

III miejsce Gmina Zbuczyn, IV miejsce Gmina Skórzec, V miejsce Gmina Wodynie, VI miejsce 



Gmina Wiśniew. Puchary przedstawicielom najlepszych gmin wręczył Starosta Siedlecki  

Pan Karol Tchórzewski oraz Przewodniczący Rady Powiatu Pan Marek Gorzała. 

 

O godzinie 14.45 na sesję Rady Powiatu przybył Radny Bartłomiej Kurkus. Od tej chwili  

w obradach bierze udział 20 radnych. 

 

Po wręczeniu pucharów Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 5-cio minutową przerwę. 

 

Ad. 4.  

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała, wypowiadając słowa „wznawiam obrady  

po przerwie”, po wyczerpaniu porządku w punkcie 3, przystąpił do realizacji 4 punktu porządku 

obrad, tj. ”Przyjęcie Protokołu z III Sesji Rady Powiatu”. Poinformował, że w trakcie przerwy 

salę obrad opuścił Radny Sławomir Piotrowski. Od tego momentu liczba radnych obecnych na 

sesji wynosi 19. Przewodniczący Rady nadmienił, że protokół z III Sesji Rady Powiatu był 

wyłożony  

do wglądu. Ponieważ do dnia dzisiejszego nie wpłynęły, co do jego treści, żadne uwagi, ani też 

wnioski przystąpił do głosowania. Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu  

z III Sesji Rady Powiatu? 

- „za” przyjęciem protokołu głosowało 18 radnych, 1 radny nie wziął udziału  

w głosowaniu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, iż Rada Powiatu w obecności  

19 radnych, przyjęła Protokół Nr III/2018 z III Sesji Rady Powiatu w Siedlcach. 

Ad. 5. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 4, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 5 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z pracy 

Zarządu”. Stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Zapytał, czy ktoś ma uwagi lub zapytania do tego punktu?  

Radny Dariusz Stopa zapytał jakie czynniki zdecydowały o tym, że zostało rozwiązane 

porozumienie z dnia 4 lutego 2002 r. w sprawie powierzenia Miastu Siedlce powiatowych zadań 

z zakresu oświaty dotyczących doradztwa metodycznego i doskonalenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siedlecki? 

Kierownik Wydziału Promocji i Rozwoju Pani Joanna Łęczycka powiedziała, że została 

zmieniona ustawa w zakresie Karty Nauczyciela i w konsekwencji musimy rozwiązać  

porozumienie, ale będzie zawarte kolejne zgodne z obowiązującymi przepisami. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są jeszcze jakieś pytania?  



Ponieważ chętnych do zabrania głosu nie było, przystąpił do głosowania. Zapytał, kto jest za 

przyjęciem sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu? 

- „za” przyjęciem sprawozdania głosowało 18 radnych, 1 radny nie wziął udziału  

w głosowaniu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, iż Rada Powiatu w obecności 19 radnych przyjęła 

sprawozdanie z pracy Zarządu.  

 

Ad. 6. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 5 Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 6 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie informacji o działalności 

Mazowieckiej Izby Rolniczej Oddział w Siedlcach w 2018 roku”. Stanowi ona załącznik nr 6  

do niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy są pytania? 

 

Ponieważ nie było pytań, Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła 

informację o działalności Mazowieckiej Izby Rolniczej Oddział w Siedlcach w 2018 roku.  

 

Ad. 7. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 6, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 7 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie informacji o działalności Kasy 

Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego na rzecz rolników w 2018 roku”. Stanowi ona 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy są pytania? 

 

Radny Jan Kuć zapytał dlaczego jest taki długi termin oczekiwania od momentu stwierdzenia 

przez pracownika KRUS wypadku związanego z działalnością rolniczą do rozpoczęcia 

postępowania orzeczniczego w danej sprawie? 

Kierownik Placówki KRUS w Siedlcach Pan Mariusz Piątek odpowiedział, że zasady ogólnie 

przyjęte polegają na tym, że po zakończeniu leczenia pacjent jest wzywany na komisję 

 i lekarz orzecznik stwierdza uszczerbek na zdrowiu. Być może taki okres oczekiwania wiąże się 

więc właśnie z tym, że leczenie nie zostało jeszcze zakończone. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy ktoś ma jeszcze pytania? Ponieważ nie było 

więcej pytań, stwierdził, że  Rada Powiatu przyjęła informację o działalności Kasy 

Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego na rzecz rolników w 2018 roku.  

 

 

 



Ad. 8. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 7 Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 8 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie informacji o działalności 

Społecznej Straży Rybackiej w 2018 roku”. Stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. Następnie zapytał, czy są pytania? 

 

Ponieważ nie było pytań, Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że  Rada Powiatu przyjęła 

informację o działalności Społecznej Straży Rybackiej w 2018 roku.  

 

Ad. 9. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 8 Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 9 punktu porządku obrad, tj. “Przyjęcie informacji Komendanta 

Miejskiego Policji w Siedlcach o działalności Policji na terenie Powiatu Siedleckiego  

w 2018 roku”. Stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania odnośnie tego materiału? 

 

Radny Dariusz Stopa podziękował obecnemu na sesji Komendantowi Miejskiemu Policji 

podinsp. mgr Andrzejowi Dziewulskiemu za to, że Policja prowadzi bardzo dużo działań 

prewencyjnych, skierowanych do każdej grupy wiekowej, a zwłaszcza do dzieci i osób 

starszych. 

Radny Jan Osiej zadał pytanie Panu Komendantowi czy baza techniczna jaką Policja posiada 

jest wystarczająca, czy będzie potrzebne wsparcie i ewentualnie w jakim zakresie? 

Komendant podinsp. mgr Andrzej Dziewulski odpowiedział, że coroczne wsparcie 

samorządów jest bardzo potrzebne. Zapotrzebowanie jeżeli chodzi o sprzęt jest ciągłe 

ponieważ policyjny radiowóz jeździ 24 godziny na dobę i po 3-4 latach często jest już 

wyeksploatowany. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jeszcze pytania? 

 

Ponieważ nikt więcej nie miał pytań, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła 

informację Komendanta Miejskiego Policji w Siedlcach o działalności Policji na terenie 

Powiatu Siedleckiego w 2018 roku.  

 

Ad.10. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 9 Przewodniczący Rady Marek Gorzała przystąpił  

do realizacji 10 punktu porządku obrad, tj. “Przyjęcie informacji Komendanta Miejskiego 

Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach o działalności Straży na terenie Powiatu 

Siedleckiego w 2018 roku”. Stanowi ona załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 



Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania? 

 

Radny Dariusz Stopa podziękował Komendantowi Miejskiemu Państwowej Straży Pożarnej  

za dobrą współpracę w minionym roku oraz prowadzenie oprócz podstawowej działalności, 

zadań prewencyjnych zwiększających świadomość obywateli. 

Komendant st. bryg. mgr inż. Andrzej Celiński powiedział, że działalność operacyjna jest 

bardzo ważna, ale Straż Pożarna również przez profilaktykę stara się dbać o bezpieczeństwo 

mieszkańców. Podziękował radnym za dotychczasowe wsparcie finansowe i wyraził nadzieję, 

że w obecnej kadencji współpraca będzie układała się równie dobrze. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jeszcze pytania? 

 

Ponieważ nikt więcej nie miał pytań, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła 

informację Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach  

o działalności Straży na terenie Powiatu Siedleckiego w 2018 roku.  

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała po wyczerpaniu porządku w punkcie 10, 

przystąpił do realizacji 11 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Siedleckiego w 2018 roku”. Stanowi ono 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania? 

Ponieważ nikt nie miał pytań, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła 

sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Siedleckiego  

w 2018 roku.  

 

Ad. 12. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 11, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 12 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2018 rok”. 

Stanowi ono załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania? 

Ponieważ nikt nie miał pytań, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za 2018 rok.  

 



Ad. 13. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 12, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 13 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie informacji o działalności 

Związku Powiatów Polskich w 2018 roku”. Stanowi ona załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania? 

Ponieważ nikt nie miał pytań, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła 

informację o działalności Związku Powiatów Polskich w 2018 roku. 

 

Ad. 14. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 13, Przewodniczący Rady Marek Gorzała przystąpił 

 do realizacji 14 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie informacji o działalności 

Stowarzyszenia „Nadbużańska Lokalna Organizacja Turystyczna” w 2018 roku”. Stanowi 

ona załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania? 

Ponieważ nikt nie miał pytań, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła 

informację o działalności Stowarzyszenia „Nadbużańska Lokalna Organizacja 

Turystyczna” w 2018 roku.  

 

Ad. 15. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 14 Przewodniczący Rady Marek Gorzała przystąpił  

do realizacji 15 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie informacji o działalności 

Stowarzyszenia pod nazwą „Lokalna Grupa Działania Ziemi Siedleckiej” w 2018 roku”. 

Stanowi ona załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania? 

Ponieważ nikt nie miał pytań, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła 

informację o działalności Stowarzyszenia pod nazwą „Lokalna Grupa Działania Ziemi 

Siedleckiej” w 2018 roku. 

 

Ad. 16. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 15, Przewodniczący Rady Marek Gorzała przystąpił  

do realizacji 16 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdań z działalności stałych 

Komisji VI kadencji Rady Powiatu w 2018 roku”. Sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej stanowi załącznik nr 16, Komisji Budżetu – załącznik nr 17, Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska - załącznik nr 18, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej – załącznik nr 19, Komisji Infrastruktury, Bezpieczeństwa Publicznego  



i Rynku Pracy – załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jakieś uwagi? 

Nikt nie miał żadnych uwag. Uzgodniono, że w tym punkcie radni będą głosować blokowo. 

Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za przyjęciem sprawozdań z działalności stałych Komisji 

VI kadencji Rady Powiatu w 2018 roku? 

 - „za” przyjęciem sprawozdań głosowało  19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych przyjęła 

sprawozdania z działalności stałych Komisji VI kadencji Rady Powiatu w 2018 roku.  

 

Ad. 17. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 16, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 17 punktu porządku posiedzenia, tj. „Przyjęcie sprawozdania  

z realizacji uchwał Rady Powiatu w Siedlcach za okres II półrocza 2018 roku”. Stanowi ono 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania? 

Stwierdziwszy, że pytań nie ma, przystąpił do głosowania. Zapytał, kto jest za przyjęciem 

sprawozdania? 

 - „za” przyjęciem sprawozdania głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności  

19 radnych przyjęła sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Siedlcach za okres  

II półrocza 2018 roku.  

 

Ad. 18. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 17, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 18 punktu porządku posiedzenia, tj. „Podjęcie Uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg powiatowych  

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg”. 

Projekt tej uchwały stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania? 

 

Radny Dariusz Stopa zapytał, czy była robiona jakaś analiza przez Wydział Dróg, w jakim 

stopniu w związku z podwyższeniem stawki zwiększyłyby się wpływy do budżetu? 



Jednocześnie wyraził obawę, aby firmy wykonujące usługi nie przerzuciły zwiększonych 

kosztów na mieszkańców. 

Starosta Karol Tchórzewski odpowiedział, że stawka nie była zmieniana od 2012 roku.   

Nie jest to podwyższenie do stawki maksymalnej, która wynosi 200 złotych, tylko podnosimy 

opłatę do 75 złotych. W decyzjach, które do tego momentu były wydane obowiązują 

dotychczasowe stawki. Powiat nic nie przerzuca na mieszkańca, gdyż to firma, która buduje 

instalację, korzystając z naszej infrastruktury powinna za to zapłacić. Dążymy do tego, żeby 

nasze drogi były w jak najlepszym stanie i żeby każdy kto wchodzi w pas ruchu drogowego miał 

świadomość ile te opłaty wynoszą. Wpływów nie szacowaliśmy bo nie jesteśmy w stanie 

wyliczyć ile osób lub firm będzie chciało skorzystać z pasa drogowego. 

Radny Jan Osiej poruszył kwestię, że w związku ze zwiększeniem tej stawki, firmy, które 

zajmują się teleinformatyzacją mogą być w pierwszej kolejności zainteresowane realizacją 

inwestycji na terenie innych powiatów. 

Starosta Karol Tchórzewski odpowiedział, że nie widzi takiego zagrożenia gdyż bardzo dużo 

inwestycji telekomunikacyjnych na naszym terenie zostało już zakończonych.  

Na terenie naszego powiatu dostępność do Internetu jest bardzo dobra, a jeżeli zajdzie taka  

konieczność to Zarząd ma prawo odstąpić od tej opłaty, albo ją zmniejszyć. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 

 

Stwierdziwszy, że pytań nie ma, przystąpił do głosowania. Zapytał, kto jest za podjęciem 

przedmiotowej uchwały? 

- „za” podjęciem tej uchwały głosowało 18 radnych, 1 głos „przeciw”. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,  

18 głosami „za” i 1 głosem „przeciw” podjęła Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg powiatowych na cele niezwiązane  

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. Stanowi ona załącznik  

nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 18, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 19 punktu porządku posiedzenia, tj. „Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości miesięcznych diet i zwrotu kosztów podróży dla 

radnych Powiatu Siedleckiego”. Projekt tej uchwały stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 



Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Ponieważ nikt nie zabrał głosu, przystąpił do głosowania. Zapytał kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały? 

 - „za” podjęciem tej uchwały głosowało 19 radnych. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych, 

jednogłośnie podjęła Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

miesięcznych diet i zwrotu kosztów podróży dla radnych Powiatu Siedleckiego. Stanowi 

ona załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 19, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 20 punktu porządku posiedzenia, tj. „Podjęcie uchwały w sprawie 

określenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli  

w 2019 roku”. Projekt tej uchwały stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Ponieważ nikt nie zabrał głosu, przystąpił do głosowania. Zapytał kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały? 

 - „za” podjęciem tej uchwały głosowało 19 radnych. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych, 

jednogłośnie podjęła Uchwałę w sprawie określenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2019 roku. Stanowi ona załącznik nr 32  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 21. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 20, Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała 

przystąpił do realizacji 21 punktu porządku posiedzenia, tj. „Informacja Przewodniczącego 

Rady”. 

 

Przewodniczący Rady Marek Gorzała złożył życzenia wszystkim Paniom z okazji zbliżającego 

się święta „Dnia Kobiet”.  

 

Po chwili, poprosił Radcę Prawnego Pana Pawła Krawczyka o przekazanie radnym informacji 

dotyczącej skargi na uchwałę Rady Powiatu w Siedlcach z dnia 29 września 2017 roku  



w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i parkowanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 

wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2018.  

 

Radca Prawny Paweł Krawczyk powiedział, że była to ogólnopolska akcja prokuratury,  

w której prokuratura skarży uchwały, w których stawki są ustalone w maksymalnie 

dopuszczalnej wysokości. W przypadku uchwały Rady Powiatu w Siedlcach, skarga ta została 

oddalona. Wyrok jest nieprawomocny. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że otrzymaliśmy uchwałę Nr Si.26.2019 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie pozytywnej opinii  

w zakresie planowanej kwoty długu Powiatu Siedleckiego na lata 2019 – 2022. Stanowi ona 

załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. Z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 

otrzymaliśmy sprawozdanie dotyczące okresowej oceny załatwiania skarg i wniosków przez 

organy jednostek samorządu terytorialnego województwa mazowieckiego w 2017 roku. Stanowi 

ona załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował zebranych, że następną sesję Rady Powiatu 

zwołuje na dzień 29 marca 2019 roku na godz. 14.00 w sali nr 107 Starostwa Powiatowego  

w Siedlcach. Przekazał informację, że oświadczenia majątkowe radnych po przeanalizowaniu 

zostały przekazane w dniu 13 lutego 2019 roku do Urzędu Skarbowego. Przypomniał, że do  

30 kwietnia należy złożyć następne oświadczenie majątkowe razem z kopią zeznania PIT  

za 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu przekazał radnym, że istnieje konieczność rozszerzenia planów 

pracy komisji i rady powiatu o punkt dotyczący debaty nad raportem o stanie powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że być może na kolejnych sesjach będą 

przewidziane krótkie wystąpienia pracowników naukowych Uniwersytetu Przyrodniczo – 

Humanistycznego w Siedlcach, które mają na celu przybliżyć uczelnię do samorządu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania? 

 

Radny Grzegorz Pomikło zapytał, czy na pewno istnieje konieczność składania wraz  

z oświadczeniem majątkowym PIT-u skoro Urząd Skarbowy od tego roku sam nas rozlicza? 

Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że przepisy w tym zakresie są jednoznaczne  

i nie uległy zmianie więc kopię zeznania składamy tak jak do tej pory. 

Radny Grzegorz Miezianko poprosił o sprawdzenie czy w nowym systemie rozliczania przez 

internet jest możliwość wydrukowania zeznania podatkowego? 

Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że bierze na siebie obowiązek sprawdzenia tej 

informacji w Urzędzie Skarbowym i ustalenia przekaże radnym. 

Radny Dariusz Stopa stwierdził, że jeżeli istnieje konieczność zwołania kolejnej sesji, a nie jest 

ona ujęta w Planie Pracy Rady to powinna to być sesja nadzwyczajna. 



Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że według niego procedura zwoływania sesji 

nadzwyczajnej nie ma tu zastosowania ponieważ jest wystarczający czas do poinformowania 

radnych o zwołaniu sesji w trybie zwyczajnym. 

 

Ad. 22. 

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 21, Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł  

do 22  punktu porządku obrad, tj. „ Interpelacje i zapytania radnych”. Zapytał czy są jakieś 

pytania? 

Radny Jan Kuć zabrał głos odnośnie wypowiedzenia umowy o pracę pracownicy Starostwa 

Powiatowego w Siedlcach. Powiedział, że przyczyny tego zwolnienia są dla niego bardzo 

przykre i niezrozumiałe. 

Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że przyjmuje tą informację, jednakże polityka 

kadrowa Starostwa nie należy do Przewodniczącego Rady. 

Radny Jan Osiej powiedział, że  mieszkańcy Nowego Opola proszą o remont chodnika na 

odcinku od sygnalizacji świetlnej w tej miejscowości w kierunku cmentarza do Niwisk ponieważ 

jest tam dużo zapadlin na chodniku. Ponadto Radny przekazał sugestię mieszkańców Golic,  

że w wykonawstwie zjazdów na posesje są bardzo ostre krawędzie, a można było zastosować 

półokrągłe. W imieniu mieszkańców Pruszyna Radny Jan Osiej zapytał na jakim etapie jest 

dokumentacja związana z planowaną budową chodnika przy drodze powiatowej. 

Radny Dariusz Stopa powiedział, że na odcinku drogi od ronda w Białkach do granicy miasta 

była jakaś kolizja z naszymi barierkami i są 2 lub 3 płotki wyłamane i poprosił, żeby to w miarę 

krótkim terminie wymienić. Ponadto zapytał, czy Radny Sławomir Piotrowski, który wyszedł  

z obrad po wręczeniu pucharów będzie miał potrąconą dietę. 

Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że podpisanie listy obecności odbywa się na 

początku obrad, a wręczenie pucharów było w punkcie trzecim porządku posiedzenia, więc w 

związku z tym nie można nie uwzględnić Jego obecności. Nigdzie nie określono na jakiej ilości 

zagadnień radny musi być obecny, aby była mu zaliczona obecność. 

Starosta Karol Tchórzewski powiedział, że jeśli chodzi o chodnik w Nowym Opolu, o którym 

wspomniał Radny Jan Osiej, w poniedziałek zostanie ta informacja sprawdzona i jeżeli zachodzi 

taka konieczność, chodnik będzie naprawiony. Co do budowy chodnika w Pruszynie, to będzie 

aktualizacja budżetu i wtedy będziemy mogli się temu dokładniej przyjrzeć. 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ad. 23. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, zgodnie z § 8 pkt. 6 Statutu Powiatu Siedleckiego o godzinie 

1600 Przewodniczący Rady Powiatu zakończył obrady wypowiadając formułę:  

„Zamykam IV Sesję zwyczajną Rady Powiatu w Siedlcach”.  

 

Na tym protokół zakończono.  

                                                              
Przewodniczył: 

 
     
 
 

                                                          /-/  PRZEWODNICZĄCY RADY  
                                                                            POWIATU                                   
                                            
                                                                                          Marek Gorzała             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
 
  Jolanta Koć 
 


